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خبر

گنجینه آب مجموعه
 سعدآباد بازگشایی شد

موزه و گنجینه آب مجموعه فرهنگی تاریخی سعدآباد، پس 
از یک دوره مرمت، با حضور شماری از مسئولان وزارت نیرو و 

میراث فرهنگی بازگشایی شد.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از ایرنا، مراسم بازگشایی موزه 
گنجینه آب با حضور محمد حاج رسولی ها- مشاور وزیر نیرو و 
قائم مقام شرکت مدیریت منابع آب ایران، سید حسن رضوی- 
مدیرعامل شرکت توسعه منابع آب و نیروی ایران، جلال الدین 
حجتی- معاون بهره برداری توسعه منابع آب و نیروی ایران، 
مهندس سید محمد آهویی- رئیس گنجینه ملی آب ایران، 
ساسان قاسمی- معاون فرهنگی این مجموعه در محل موزه 
آب واقع در مجموعه فرهنگی تاریخی سعدآباد برگزار گردید .

موزه و گنجینه آب که حدود ۳ ماه پیش به منظور مرمت و 
بازسازی بنای آن تعطیل شده بود، در روزهای پایانی اسفند 
ماه بازگشایی وآثار آن در معرض دید علاقمندان قرار داده می 

شود.
گنجینه آب موسسه ای است فرهنگی که در جهت جمع آوری، 
نگه داشت، نمایش و حفظ و احیای میراث گذشتگان در 
بخش های مرتبط با آب از جمله استحصال، انتقال، توزیع و 
بهره برداری و فنون به کار رفته در آن فعالیت می کند. این موزه 
در بخش مرکزی مجموعه سعدآباد قرار دارد و ساختمان آن 
متعلق به دوره قاجار است و اشیاء و آثار موجود در آن شامل 
اسناد و مدارکی نظیر دفترچه میراب، وقف نامه ها، طومارها 

و همچنین ابزار و ادوات آب رسانی در دوران گذشته است.
روابط عمومی مجموعه سعدآباد اعلام کرد:  گنجینه آب همه 
روزه از ساعت ۹ تا ۱۷ )فروش بلیت تا ساعت ۱۵:۳۰( پذیرای 

گردشگران خواهد بود.
بر اساس این گزارش، مجموعه تاریخی و فرهنگی کاخ سعد 
آباد تهران، یکی از اقامتگاه های ییلاقی پادشاهان قاجار و 
پهلوی بوده است. مجموعه کاخ سعد آباد یکی از سه مجموعه 
کاخ زیبا و تاریخی منطقه شمیرانات شهر تهران به شمار 

می رود که آخرین پادشاهان ایران در آن اقامت داشته اند.
بنای کاخ سعد آباد در زمان حکومت قاجار پایه گذاری شد و 
پس از کودتای سال ۱۲۹۹ توسط رضاخان، با به قدرت رسیدن 
خاندان پهلوی، بناهای موجود در مجموعه سعد آباد به دستور 
رضاخان ساخته و بازسازی شدند. بخش هایی از مجموعه 
سعد آباد در زمان به قدرت رسیدن رضا خان، خارج از این 
مجموعه بودند که توسط رضا شاه خریداری و به مجموعه 

سعد آباد اضافه شدند.
اکنون ۱۹ موزه در مجموعه تاریخی فرهنگی سعدآباد، وجود 
دارد که شامل این موارد است: موزه محمود فرشچیان، موزه 
استاد بهزاد )کاخ کرباس، کاخ ولیعهدی(، گنجینه آب )دفتر 
رئیس تشریفات کاخ، دفتر مسئول حفاظت ارتش(، موزه 
آشپزخانه سلطنتی، موزه ظروف سلطنتی )موزه ظروف، کاخ 
اشرف پهلوی(، موزه آلبوم های سلطنتی و اسناد سعدآباد، 
های  سلاح  موزه  سعدآباد،  سلطنتی  اتومبیل های  موزه 
دربار کاخ سعدآباد، موزه برادران امیدوار کاخ موزه سعداباد 
)کالسکه خانه قجری(، موزه خط و کتابت میرعماد کاخ موزه 
سعدآباد )کاخ فرحناز و علی رضا(، باغ موزه کاخ سعدآباد ، موزه 
چهره های ماندگار کاخ سعدآباد )کاخ ملکه توران امیرسلیمانی، 
همسر رضا شاه پهلوی(، موزه مردم  شناسی سعدآباد )کاخ 
شمس پهلوی(، موزه مینیاتور استاد آبکار سعدآباد )کاخ لیلا 
پهلوی(، موزه نظامی کاخ سعدآباد )کاخ شهرام(، موزه هنر ملل 
سعدآباد )گلخانه کاخ سفید، موزه هنر اختصاصی فرح پهلوی(، 
موزه هنرهای زیبا سعدآباد، موزه نگارستان سعدآباد )کاخ فرح 

پهلوی(، موزه هنر و مردم سعدآباد.

میراث  فرهنگی

»دنیای هوادار« یاد و خاطره شهدا به ویژه 

شهید مجید تاجیک حمیدی  را گرامی می دارد

مدیر مرکز منطقه ای کنوانسیون بازل و استکهلم در تهران 
گفت: استفاده از سامانه جامع محیط زیست انسانی برای 
مدیریت پسماندهای خطرناک کشورهای عضو و غیرعضو 

مرکز منطقه ای بازل بررسی شد.
پایگاه اطلاع رسانی  از  نقل  به  به گزارش »دنیای هوادار« 
سازمان حفاظت محیط زیست، مهدی خادم ثامنی گفت: 
نخستین کمیته فنی با حضور نمایندگان کشورهای عضو و 
غیر به منظور تبادل اطلاعات و بررسی امکان همکاری های 
دبیرخانه  و  منطقه ای  مرکز  هماهنگی  با  منطقه ای 

کنوانسیون های بازل، استکهلم و روتردام برگزار شد.
مرکز منطقه ای کنوانسیون های بازل و استکهلم در ایران با 
هدف آموزش و انتقال فناوری به منظور مدیریت صحیح 
برنامه ریزی  به  اقدام  پسماندهای مشمول کنوانسیون ها 

جامع در خصوص فعالیت های آتی خود کرده است.
وی ادامه داد: با توجه به مصوبات جلسه کمیته راهبردی   

منطقه ای دی ماه سال جاری، نخستین کمیته فنی با حضور 
نمایندگان کشورهای عضو و غیر به منظور تبادل اطلاعات 
و بررسی امکان همکاری های منطقه ای با هماهنگی مرکز 
و   استکهلم  بازل،  کنوانسیون های  دبیرخانه  و  منطقه ای 
 .روتردام  برگزار شد   مدیر مرکز منطقه ای بازل و استکهلم در 
تهران گفت: »سامانه جامع محیط زیست انسانی« به عنوان 
یکی از پروژه پیشنهادی به کشورهای زیرمجموعه به منظور 
بهبود و ارتقای مدیریت صحیح دفع نهایی پسماندهای 
خطرناک و سایر پسماندها به عنوان یکی از مباحث اصلی 
مورد بحث و تبادل نظر قرارگرفت. وی ادامه داد: مقرر شد، در 
صورت درخواست کتبی آن کشورها و مهیابودن زیرساخت ها 
لازم، جلسات فنی و دوره های آموزشی تخصصی مرتبط با 
سامانه مذکور با هماهنگی معاونت محیط زیست انسانی، 
دبیرخانه کنوانسیون ها و مرکز منطقه ای برای کشورهای 

عضو و غیرعضو برگزار شود.

بررسی سامانه جامع محیط زیست برای مدیریت پسماندهای خطرناک
محیط زیست

معاون بهداشت وزارت بهداشت با بیان اینکه واکسن 
اسپوتنیک وی جزو سه واکسن برتر دنیا است، گفت: تا 

پایان سال۱۴۰۰ مردم در سراسرکشور واکسینه می شوند.
علیرضا رئیسی در نشست سراسری رؤسای دانشگاه های 
علوم پزشکی و مدیران کل صدا و سیمای استان ها، 
با بیان اینکه مراکز صدا و سیما در استان ها در ارائه 
آموزش های بهداشتی به مردم نقش مهمی دارند، اظهار 
کرد: اطلاع رسانی، آموزش و سرگرمی به خوبی در صدا و 
سیما به ویژه در مراکز استان ها هدف گذاری شده است.
اینکه  بر  تأکید  با  بهداشت  وزارت  بهداشت  معاون 
برای اجرای قرنطینه توسط بیماران، آموزش از جنس 
اطلاع رسانی ضروری است اما سرگرمی هم باید کنار آن 
باشد، خاطرنشان کرد: برای اینکه قرنطینه به خوبی انجام 

شود، صدا و سیما باید پای کار باشد.
به گفته وی، بالغ بر ۸۰درصد مردم در دوران شیوع کرونا 
اخبار را از صدا و سیما دریافت کرده و به این اخبار 

اطمینان داشتند.
رئیسی به آخرین وضعیت شیوع ویروس کرونا در کشور 
اشاره کرد و گفت: با تلاش مدافعین سلامت در این ایام 

حتی یک بیمار هم پشت در بیمارستان نمانده است.
وی تصریح کرد: در دوران شیوع این بیماری مرگ و 
میر سالمندان در دنیا بالای ۸۰درصد بود اما به دلیل 
تکریم سالمندان این آمار در ایران از یک دهم درصد 

هم کمتر بود.
معاون بهداشت وزارت بهداشت با بیان اینکه آمریکا 
و انگلیس در ابتدای شروع بحران کرونا در خرید لوازم 
حفاظت فردی برای ایران چالش ایجاد کردند، توضیح داد: 
در حالی که انگلیس رتبه یک مرگ و میر را در سطح اروپا 
داشت، به دلیل محقق نشدن پیش بینی هایشان درباره 
آمار مرگ و میر در ایران هجمه درست کردند؛ موضوع 
بعدی رسانه های غربی، در مورد عوارض واکسن در ایران 

به ویژه واکسن تولید داخل خواهد بود.

رئیسی با تاکید بر اینکه اوج هنر ما در کنترل اپیدمی 
کرونا قانع کردن مردم برای انجام اقدامات پیشگیرانه 
است، بیان کرد: بین ۳ تا ۵سال دیگر واکسیناسیون کل 

دنیا انجام خواهد شد.
وی با ذکر این نکته که واکسن اسپوتنیک وی جزو سه 
واکسن برتر دنیا است، تاکید کرد: به هیچ مسئولی تا 
کنون واکسن کرونا تزریق نشده است و تا پایان سال۱۴۰۰ 

مردم در سراسر کشور واکسینه خواهند شد.
سخنگوی ستاد ملی مقابله با کرونا با بیان اینکه یکی 
از ارکان موفقیت در استان ها ائمه جمعه و جماعت 
هستند، اظهار کرد: مقام معظم رهبری الگوی عملی 

رعایت پروتکل ها هستند.
رئیسی در پایان با اشاره به اینکه مردم و همکاران ما 
ابراز  را سپری می کنند،  روزهای سختی  در خوزستان 
امیدواری کرد: مدارس و دانشگاه ها در مهرماه سال۱۴۰۰ 

بازگشایی شوند.

عضو هیأت امنای سازمان تأمین اجتماعی با اشاره به 
اینکه افزایش حقوق باید روی پایه حقوق ها بیاید گفت: 
مجلس باید دولت و شورای عالی مزد را ملزم به تعیین 

سریع افزایش حقوق ها کند.
اکبر شوکت درخصوص همسان سازی حقوق بازنشستگان 
تحت پوشش سازمان تأمین اجتماعی گفت: متأسفانه 
دولت و مجلس سیاست غلطی را پیش گرفته اند یکی 
از این موارد همسان سازی حقوق بازنشستگان بود. در 
حالی که دولت به راحتی می توانست سال گذشته میزان 
تورم را بر پایه حقوق بازنشستگان اضافه کند در این 
صورت دیگر نیاز به همسان سازی جزئی که صورت 

گرفت، نبود.
سال  هر  شد  باعث  سازی  همسان  افزود:  شوکت 
۱۷هزارمیلیاردتومان بر دوش سازمان تأمین اجتماعی 
بیفتد و این بودجه باید از منابع داخلی تأمین شود. در 
حالی که می توان این اعتبار را برای ارائه سایر خدمات به 

بازنشستگان و بیمه شدگان هزینه کرد.
وی اظهار داشت: باید زودتر از اینها جلسات شورای عالی 
مزد برای تعیین حداقل دستمزد کارگران و بازنشستگان 
برگزار می شد در حالی که با گذشت ۲۰روز از اسفند، تنها 
دو سه جلسه تشکیل شده است و در مجلس به جای 
اینکه دولت و شورای عالی مزد را ملزم به تعیین سریع تر 

افزایش حقوق ها کنند، بحث را بر روی همسان سازی 
می برند.

عضو هیأت امنای سازمان تأمین اجتماعی خاطرنشان 
که  باشد  مفید  می تواند  زمانی  سازی  همسان  کرد: 
کارگران و بازنشستگان حق و حقوق خود را گرفته باشند 
و مابه التفاوت زیادی میان تورم و پایه حقوق آنها نباشد 
که در این صورت در شرایط معمول می توان در کنار 
افزایش حقوق، همسان سازی را نیز انجام داد. اما برای 
جبران کردن یک اشتباه بزرگ، ضربه سنگینی به جامعه 

کارگری با اجرای همسان سازی وارد کردند.
شوکت گفت: سال گذشته در حالی که حداقل حقوق 
حقوق  اما  شد  اعلام  ۸۰۰هزارتومان  و  میلیون  دو 
در  و  رسید  ۹۰۰هزارتومان  و  یک میلیون  به  کارگران 
این شرایط بود که به همسان سازی متوسل شدند و 
سازمان تأمین اجتماعی ماهیانه مجبور است وام های 
سنگینی از بانک برای پرداخت مابه التفاوت حقوق ها 

بگیرد.
وی تصریح کرد: در تعیین دستمزدها به جامعه کارگری 
و بازنشستگی ظلم کردیم و رئیس جمهور باید شورای 
عالی کار و مسئولان ذی ربط را ملزم به این کند که هرچه 
سریع تر حداقل افزایش حقوق های۱۴۰۰ را تعیین کند که 
آن هم باید حتماً به پایه حقوق بازنشستگان اضافه شود.

عضو هیأت امنای سازمان تأمین اجتماعی تأکید کرد: 
نحوه همسان سازی اشتباه است و در نیمه امسال 
شورای عالی کار باید در جهت ترمیم حقوق کارگران و 
بازنشستگان اقدام می کرد در حالی که این کار را نکردند 
و برای جبران این اشتباه، یک اشتباه دیگری انجام داده 
و تا ابد ۱۷هزارمیلیارد تومان به تأمین اجتماعی برای 

همسان سازی تحمیل شد.
شوکت خاطرنشان کرد: کانون عالی کارگران و ما به عنوان 
کانون کارگران ساختمانی در این خصوص به دیوان 

عدالت شکایت کردیم اما نتیجه دلخواه حاصل نشد.
وی افزود: اگر امسال نیز بخواهند مانند سال گذشته 
افزایش حقوق ها را تعیین کنند ما مانند سال قبل امضا 
نمی کنیم و در این صورت با اعتراضات گسترده کارگری 

روبرو خواهیم شد.
به گفته عضو هیأت امنای سازمان تأمین اجتماعی، 
کارگری ۳۰سال ۳۰درصد حقوق خود را به تأمین اجتماعی 
پرداخت می کند برای اینکه در هنگام بازنشستگی حقوق 
خوبی بگیرد، به همین دلیل نباید با تصمیمات اشتباه، 

سال های بعدی عمر این افراد را تباه کرد.
وی اظهار کرد: یک سری اشتباهات را با اشتباهات دیگر 
جبران می کنند در حالی که این حرکت های پوپولیستی 

بسیار اشتباه است و باید مشکل را از ریشه حل کنند.

همه ایرانی ها تا پایان سال ۱۴۰۰ واکسینه می شوند

لزوم احقاق حقوق جامعه بازنشستگی 

کرونا در ایران

رفاه و خدمات اجتماعی
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»دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »غلامرضا فخری« جامعه

- شهید مدافع سلامت - را گرامی می دارد

معاون عملیات فرماندهی انتظامی البرز با توجه به در 
پیش بودن چهارشنبه آخرسال گفت: پلیس مخالف 
شادی مردم نیست اما با هرگونه رفتار مخاطره آمیز برخورد 

می کند.
سرهنگ جواد صفایی اظهار کرد: در این ایام ضرورت 
دارد خانواده ها، فرزندان خود را نسبت به عواقب خطرناک 
کرد:  تاکید  وی  کنند.  آگاه  محترقه  مواد  از  استفاده 
خانواده ها نقش کلیدی در پیشگیری از حوادث چهارشنبه 

آخر سال دارند و باید فرزندان خود را از اقداماتی که به آزار 
و اذیت دیگران می انجامد، بر حذر دارند. صفایی بیان کرد: 
پلیس این استان با آمادگی کامل تمام تلاش خود را به 
کار گرفته تا مردم در چهارشنبه آخرسال با امنیت کامل 
سپری کنند. وی خاطرنشان کرد: پلیس در این شرایط که 
مردم از شیوع بیماری کرونا رنج می برند  با افرادی که با 
سوءاستفاده از این فرصت، قصد به خطر انداختن امنیت 

مردم را دارند، بدون اغماض برخورد می کند.

صفایی افزود: چنانچه افرادی اقدام به ایجاد راه بندان و 
مزاحمت برای مردم کنند، پلیس قاطعانه با عوامل بی 
نظمی برخورد می کند ضمن آنکه اگر افرادی با خودرو 
اقدام به مزاحمت  برای مردم کنند علاوه بر برخورد 
قانونی، خودروی آنها نیز توقیف می شود. وی همچنین 
هرگونه  مشاهده  صورت  در  خواست  البرز  مردم  از 
مزاحمت و دیگر موارد مشکوک در زمینه تهیه و توزیع 

مواد محترقه مراتب را به پلیس۱۱۰ اطلاع دهند.

سخنگوی ستاد مقابله با کرونا استان البرز با اشاره به 
شلوغی بازارها و مراکز خرید در ایام پایانی سال گفت: 
ازدحام مردم در این مکان ها بار دیگر، آتش کرونا را در 

این استان شعله ور کرده است.
بیانگر  آمارها  بررسی  اظهارکرد:  سلیمانی  علیرضا 
شمار  و  کووید۱۹  بیماری  به  ابتلا  افزایش  میزان 
بستری شدگان و مرگ و میر ناشی از آن در استان 
است. وی ادامه داد: بر این اساس طی ۲روز گذشته 
شمار بستری شدگان کووید۱۹ در البرز به بالای ۳۰۰نفر 

رسیده که نگران کننده است .
سخنگوی ستاد مقابله با کرونا استان البرز با بیان 
اینکه  تا پیش از هفته جاری شاهد روند کاهشی و 
فروکش شدن کرونا در البرز بودیم، گفت: این روزها 
ازدحام مردم در بازارها سبب شده تا چرخش و انتقال 

ویروس کرونا در استان به مراتب بیشتر شود و اگر 
مراقبت نکنیم موج بعدی در راه است. وی با اینکه 
اکنون ویروس جهش یافته نیز در سطح کشور در 
این  بپذیریم که  با  ما  افزود:   است،  حال چرخش 
ویروس در جامعه وجود دارد و اینکه بیاییم  ضمن 
ضرورتی  کنیم  راغربالگری  بیماران  هزینه  صرف  
البرز  استان  کرونا  با  مقابله  ستاد  ندارد. سخنگوی 
رعایت  شرایط  این  در  کار  مهمترین  داشت:  بیان 
ماسک،  از  استفاده  مانند  بهداشتی   پروتکل های 
رعایت فاصله اجتماعی و پرهیز از حضور در مکان 
های پر ازدحام است. این متخصص بیماری های 
عفونی و ریوی تاکید کرد که اگر کسی کوچک ترین 
علائمی که داشت به مراکز بهداشتی مراجعه کند 
و قبل از اینکه کار درمان آغاز شود کارهای ایزوله 

خودرا آغاز کند. وی بیان کرد: هرکس کمترین علائم 
باشد  داشته  بینی  آبریزش  و  سرفه  عطسه،  حتی 
می بایست ضمن استفاده از ماسک و رعایت فاصله  
اجتماعی حتی در منزل باید پروتکل ها را رعایت 
کند تا اطرافیان مبتلا نشوند. سخنگوی ستاد مقابله 
بهداشتی درمانی  البرز گفت: مراکز  استان  با کرونا 
استان در  شبانه روز فعال هستند و اگر کسی کوچک 
ترین علامتی دارد باید با سامانه ۴۰۳۰ تماس بگیرد. 
وی تأکید کرد که مردم باید کرونا را جدی بگیرند 
و اصحاب رسانه در این زمینه بیشتر اطلاع رسانی 
در  رسانه  اصحاب  کنند. سلیمانی گفت: همچنین 
سایر  و  همایش ها  در  پروتکل ها  رعایت  خصوص 
مراسم دولتی و غیردولتی اطلاع رسانی کنند تا شاهد 

قطع زنجیره کرونا باشیم.

»معاون عملیات پلیس البرز«:

با رفتار مخاطره آمیز برخورد می شود

»سخنگوی ستاد مقابله با کرونا«:

ازدحام مردم، آتش کرونا را در البرز شعله ور کرد

»البرز« چه خبر؟

و  کانال ها  انسداد  البرز گفت:  دادگستری  رئیس کل 
گروه ها در شبکه های مجازی را نخستین گام برخورد 
قضایی با هر نوع تخلف و جرم انتخاباتی در بستر فضایی 
مجازی برشمرد و تأکید کرد: در مرحله بعد به این جرایم 
در دادسرا و محاکم استان رسیدگی قضایی خواهد شد.

حسین فاضلی هریکندی در نشست »ستاد پیشگیری 
و رسیدگی به جرایم و تخلفات انتخاباتی« که با حضور 
همه اعضای این ستاد در دادگستری استان البرز برگزار 
شد گفت: طبق روال قوه قضائیه در ایام مانده به آغاز 
انتخابات، رئیس قوه قضائیه دستور تشکیل »ستاد 
پیشگیری و رسیدگی به جرایم و تخلفات انتخاباتی«  
را صادر می کند که آیت الله رئیسی در اواسط بهمن ها 
در  این ستاد  تشکیل  بخشنامه ای خواستار  با صدور 
سه سطح ملی، استانی و شهرستانی شده و وظایف و 
تکالیف را احصاء کرد. وی با اشاره به برگزاری انتخابات 
ریاست جمهوری، شورای شهر و میاندوره ای مجلس 
خبرگان و شورای اسلامی در سال آتی بیان کرد: در استان 
البرز صرفا انتخابات ریاست جمهوری و شورای شهر به 
مانند سایر نقاط کشور برگزار خواهد شد؛ با توجه به 
تکالیف متعدد قانونی در ایام برگزاری انتخابات، تشکیل 
این ستاد می تواند انتخاباتی سالم را در کلیه مراحل اعم 
از ثبت نام، تبلیغات، برگزاری و پس از اعلام نتایج در 

پی داشته باشد.

اولویت پیشگیری بر برخورد قضایی

عالی ترین نماینده قوه قضائیه در استان البرز با بیان 
اینکه سیاست »پیشگیری« بر »برخورد« در دادگستری 
استان اولویت دارد تشریح کرد: انتخابات پیشین نشان 
داد که با پیگیری سیاست پیشگیری، میزان تخلفات 
و جرایم کاهش می یابد تا جایی که در انتخابات اخیر 

قضایی  پرونده های  تعداد  اسلامی،  شورای  مجلس 
تشکیل شده بسیار معدود بود. وی برگزاری جلسات 
توجیهی با نامزدها و نمایندگان آن ها در ایام برگزاری 
انتخابات مجلس توسط دادستانی و ستاد انتخابات 
را در کاهش وقوع جرایم بسیار تاثیرگذار ارزیابی کرد 
انتخابات پیش  ادامه همین سیاست در  و خواستار 
رو شد. فاضلی هریکندی با اشاره به تشکیل »ستاد 
پیشگیری و رسیدگی به جرایم و تخلفات انتخاباتی« 
در شهرستان های استان با پیگیری دبیر ستاد و معاون 
اجتماعی و پیشگیری از وقوع جرم استان تصریح کرد: 
در مرکز استان و کلیه حوزه های قضایی در سه سطح 
منظور  به  ویژه  تجدیدنظر شعب  و  کیفری۲  دادسرا، 
رسیدگی سریع به جرایم و تخلفات انتخاباتی تشکیل 
و ابلاغ قضات نیز صادر شده است و این آمادگی وجود 
دارد هرنوع جرایم و تخلفات انتخاباتی احتمالی طبق 

مقررات در سریعترین زمان رسیدگی شود.

هشدار به اقدامات تخریبی در فضای مجازی

وی تبلیغات از بستر فضای مجازی را فرصتی مغتنم در 
شرایط شیوع ویروس منحوس کرونا دانست و متذکر 
شد: استفاده از این فضا یک فرصت برای نامزدهاست 
ولی حتماً باید دقت شود که اقدامات تخریبی و رقابت 
ناسالم و غیراخلاقی مورد رصد دستگاه های انتظامی 
و امنیتی استان خواهد بود و دستگاه قضایی برخورد 
جدی در اسرع وقت با متخلفان خواهد داشت. فاضلی 
هریکندی انسداد کانال ها و گروه ها در شبکه های مجازی 
را نخستین گام برخورد قضایی با هر نوع تخلف و جرم 
انتخاباتی در بستر فضایی مجازی برشمرد و تأکید کرد: 
در مرحله بعد به این جرایم در دادسرا و محاکم استان 

رسیدگی قضایی خواهد شد.

سوءاستفاده از بیت المال خط قرمز دستگاه قضا

وی با تصریح بر اینکه سوءاستفاده از بیت المال و اموال 
عمومی در تبلیغات، خط قرمز دستگاه قضایی استان 
انتظامی و اطلاعاتی  از دستگاه های  بیان کرد:  است 
خواسته شده کلیه اقدامات را مورد رصد دقیق قرار دهند. 
رئیس ستاد پیشگیری و رسیدگی به جرایم و تخلفات 
انتخاباتی استان البرز تعامل با ستاد انتخابات و هیات 
اجرایی و نظارت را اولویت دادگستری برشمرد و گفت: 
دستگاه قضایی فارغ از جناح بندی ها و اینکه چه کسی 
رأی خواهد آورد به دنبال برگزاری انتخاباتی سالم و پرشور 
با حضور حداکثری مردم به عنوان مطالبه مقام معظم 

رهبری است.

هشدار رئیس کل دادگستری؛

کانال ها و گروه های متخلف در انتخابات ۱۴۰۰ مسدود می شوند
بدنسازی و پرورش اندام؛

 سرآغاز یک دوره درخشان 
فدراسیون بدنسازی و پرورش 
اندام که طی سال های اخیر 
با حواشی و سر و صداهای 
از  پس  بوده  همراه  زیادی 
»عبدالمهدی  آمدن  کار  روی 
و  انرژیک  رئیس  نصیرزاده« 
از قهرمانان کشتی  و  پرتوان 
مرحله  وارد  نظر  به  ایران 
اکنون  و  است  جدیدی شده 
شاهد زوایای روشنی از این رشته پرطرفدار در سراسر ایران 

هستیم.
نصیزاده که توانمندی خود را در برگزاری مسابقات لیگ کشتی 
آن هم در شرایط سخت کرونا نشان داد از حدود سه ماه قبل 
که ریاست فدراسیون بدنسازی و پرورش اندام را بر عهده گرفته 
گام به گام به وعده هایی که قبل و هنگام انتخابات داد وارد 
مراحل اجرایی شده که برگزاری مسابقات بدنسازی و پرورش 
اندام و بادی کلاسیک در کیش  با حضور همه بزرگان و 

نامداران از آن جمله می باشد.
این مسابقات مدت ها به دلایلی یا برگزار نشده بود و یا ناقص 
برگزار می شد اما نصیرزاده با شکوه تمام این مسابقات را امسال 

آن هم با حضور تمامی مدعیان رده های سنی برگزار کرد.
و اما کار بزرگ نصیرزاده گرفتن موافقت مسئولان جهت رسمی 
شدن فعالیت رشته پاورلیفتینگ بانوان بود که اگرچه تلاش 
هایی از سال ها قبل صورت گرفته بود ولی بی نتیجه رها شده 
بود و نصیرزاده با همان توان و انرژی مثبت خود توانست در 
بدو شروع فعالیتش هدیه بزرگی به هزاران بانویی بدهد که 

مشتاقانه در انتظار این لحظه بودند.
لباس بانوان تصویب شد و این در حالی است که خانم مرزوقی 
نایب رئیس  فدراسیون مدعی است از سال 96 دنبال مجوز 
هستیم ولی هر بار با بهانه ای رد می کردند ولی آقای نصیرزاده 

با استدلال قوی و محکم این سد را شکستند.
حضور همزمان نصیرزاده در ليگ کشتی و ریاست  فدراسیون 
جای ابهام است و برخی به این بهانه می خواهند نقاط مثبت 
کار این مدیر جوان را به چالش بکشند. البته سوال خود ما 
هم هست. نصیرزاده می گوید: روزی که برای ثبت نام آمدم 
با آقای دبیر رئیس فدراسیون کشتی مشورت کردم و ایشان 
با گذاشتن این شرط که در صورت موفقیت در انتخابات باید 

مردانه قول بدهی که سازمان لیگ کشتی را رها نکنی...
منم گفتم اگر در توانم باشد چشم.

هم اکنون هم از جناب دبیر تقاضا می کنم اگر اجازه می دهند 
من تمام وقتم را برای فدراسیون بگذارم. 

صداقت در گفتارش دیده می شود و یک پرسش همگانی را 
هنوز خوب جواب نداده است؛ با داروهای رنگارنگ بدنسازی و 
دکان های فروش داروها تحت عنوان باشگاه چه می کنید... 

من روز اول هم گفتم. بیش از 17 هزار باشگاه بدنسازی داریم. 
سرکشی و نظارت بر این ها با این امکانات و نیروهای ما اصلا 
همخوانی ندارد ولی با آموزش مربیان تحصیل کرده و فرهنگ 
سازی در رسانه ها و صدا و سیما در یک پروسه 5 و ده ساله 
باید جوان ها را به سمت سلامت و استفاده علمی از مکمل 

های مجاز سوق دهیم. 
به امید روزی که مردم آگاهانه با مکمل ها برخورد کنند و 
مراقب تندرستی خود باشند و آرزوی موفقیت برای رئیس 

جوان و پرانرژی فدراسیون بدنسازی و پرورش اندام.

کوتاه از استان ها

مهدی غفاری

 بازرسی هیات بدنسازی 
استان تهران  
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شهری »دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »نورعلی الهی« - عارف، 
فیلسوف، قاضی و موسیقیدان فقید - را گرامی می دارد

رئیس مرکز روابط عمومی و اطلاع رسانی وزارت بهداشت، 
درمان و آموزش پزشکی از تغییر زمان برگزاری آزمون وکالت به 
دلیل محدودیت تعداد حوزه های امتحانی و عدم امکان رعایت 

شیوه نامه های بهداشتی در این آزمون خبر داد.
به گزارش »دنیای هوادار«، کیانوش جهانپور روز گذشته گفت: 
آزمون پذیرش متقاضیان پروانه کارآموزی وکالت کانون های 
وکلای دادگستری ایران در سال ۹۹ که قرار بود روز جمعه 
۲۲ اسفند ماه برگزار شود، با اعلام معاونت بهداشتی وزارت 
بهداشت، درمان و آموزش پزشکی مبنی بر محدودیت تعداد 
حوزه های امتحانی این آزمون، تمرکز آزمون در مراکز استان 
ها و تراکم داوطلبان در هر حوزه، آزمون مذکور در تاریخ ۲۲ 

اسفندماه برگزار نمی شود.
وی همچنین اعلام کرد که زمان برگزاری این آزمون طبیعتا از 
سوی سازمان سنجش و نهادهای مربوطه به اطلاع داوطلبان 
می رسد. جهانپور تاکید کرد: حسب اطلاع در این آزمون بیش 
از ۸۱ هزار و ۵۰۸ داوطلب در ۳۱ حوزه امتحانی متمرکز در مراکز 
استانها باید شرکت کنند که مطابق نظر کارشناسی معاونت 

بهداشت وزارت بهداشت در سطح ارزیابی ریسک فعلی همه 
گیری کرونا در اغلب استان ها این تردد و تراکم در حوزه های 
امتحانی در استانها با رعایت شیوه نامه های بهداشتی تناسبی 
ندارد و مشکل ساز خواهد بود لذا موضوع به سازمان سنجش 

کشور اعلام شده و آزمون مذکور به تعویق خواهد افتاد.
وی همچنین گفت: این موضوع تابع شرایط خاص هر آزمون 
بوده، از این آزمون های احتمالی دیگری که ممکن است در 
روزهای آتی در پیش باشد لزوما ارتباطی به آزمون وکالت 
نداشته و حسب مورد بر اساس شرایط، ابعاد و نحوه برگزاری، 

قابل برگزاری خواهند بود.

دبیرخانه کمیسیون بررسی و واگذاری املاک بند ۶ ماده ۵۵ 
قانون شهرداری تهران اعلام کرد: یکهزار و ۱۴ ملک متعلق به 
شهرداری که در سال های گذشته بدون اخذ مصوبه از شورای 
اسلامی شهر تهران به اشخاص و نهادها واگذار شده اند، باید 

تخلیه و بازپس گیری شود.
به گزارش »دنیای هوادار«، نهمین جلسه کمیسیون بررسی 
و واگذاری املاک بند ۶ ماده ۵۵ قانون شهرداری برگزار شد 
و اعضا در آن به تصمیم گیری درباره باقی مانده واگذاری های 

پیشین و چند درخواست جدید پرداختند.
این جلسه  بر اساس گزارشی که دبیرخانه کمیسیون در 
ارائه کرد، تاکنون درباره همه واگذاری های دوره پیشین که 
تاکنون احصاء شده اند، بررسی و تصمیم گیری صورت گرفته 
است و در عین حال جست وجو برای یافتن موارد احتمالی 
دیگری که واگذاری به صورت غیرقانونی صورت گرفته باشد، 

همچنان ادامه دارد.
طبق آخرین جمع بندی موارد تصمیم گیری شده، یکهزار و 
۱۴ ملک متعلق به شهرداری که در سال های گذشته بدون 
اخذ مصوبه از شورای اسلامی شهر تهران در اختیار اشخاص، 
... قرار  ارگان ها، موسسات فرهنگی و خیریه و  نهادها و 
داشتند، باید تخلیه و بازپس گیری شود که این کار برای 
بخشی از این تعداد به سرانجام رسیده و اقدامات اجرایی یا 

قضایی در خصوص بقیه موارد نیز در جریان است.

معاون امور اجتماعی و فرهنگی شهردار تهران که ریاست این 
کمیسیون را برعهده دارد، در این جلسه از تلاش های اخیر 
سازمان املاک و مستغلات برای تسریع در تخلیه املاک 
شهرداری که برخلاف ضوابط در تصرف اشخاص حقیقی و 
حقوقی قرار دارند، تقدیر کرد و خواستار پیگیری بیشتر برای 

احقاق حقوق شهروندان و شهرداری تهران شد.
محمدرضا جوادی یگانه تاکید کرد: مطابق بند ۶ ماده ۵۵ 
قانون شهرداری، بهره برداری عام المنفعه از امکانات شهرداری 
و  اختصاصی  استفاده  نه  است،  شهروندان  همه  نفع  به 
شخصی یا گروهی، بر این مبنا هر موردی که از این قانون 
انحراف داشته باشد و مصداق استفاده از ملک شهرداری برای 
انتفاع عمومی نباشد، از جمله واگذاری هایی که در دوره 
پیشین صورت گرفته و با این قاعده کلی مطابقت نداشته 

است، باید پس گرفته شود.
قانون   ۵۵ ماده   ۶ بند  کمیسیون  گزارش،  این  براساس 
شهرداری در نهمین جلسه خود مقرر کرد که با توجه به اینکه 
تصمیم گیری شورای شهر درباره لایحه تعیین تکلیف املاک 
و اموال غیرمنقول به طول انجامیده است، موضوع واگذاری 
۱۵ زمین و ملک متعلق به شهرداری برای ساخت بیمارستان، 
همراه سرا و دیگر موارد عام المنفعه که آماده ساخت و اقدام 
توسط خیرین هستند، به صورت جداگانه و با قید فوریت 

برای شورا ارسال شود.

سلامت

گزارش

به دلیل محدودیت تعداد حوزه های امتحانی؛

آزمون وکالت به تعویق افتاد

»دنیای هوادار« گزارش می دهد؛

لزوم تخلیه و بازپس گیری 1014 
ملک از شهرداری پایتخت!

دکتر »عبدالحمید احمدی« - رئیس انجمن نویسندگان 
داشته  اظهار  گویی  و  گفت  در   - ورزشی  خبرنگاران  و 
است:»محیط ورزش باید پاک، معنوی و دینی باشد و 
در اساسنامه های ورزشی، »فرهنگ« جایگاه بالایی دارد«.
با مهم خواندن نقش ورزش در فرهنگ  آقای احمدی 
سازی، اظهار داشته اند: با ایجاد محیط های ورزشی به 
عنوان محیط های پاک، فرهنگی، معنوی و دینی، می 

توان بخش اعظم مشکلات فرهنگی را مرتفع کرد.
نواز  چشم  و  دلنشین  سخنان  احمدی،  دکتر  آقای 
جنابعالی بسیار متین، ولی ممکن است بفرمایید از کدام 
فرهنگ در ورزش امروزی سخن می گویید!؟ از کتک 
کاری در فوتسال؟ از حمله سرمربی و بازیکن تیم والیبال 
تلویزیونی!؟  بردار  فیلم  و  عکاس  به  ارومیه  شهرداری 
شورای  )عضو  تکواندو  المپیکی  قهرمان  زدن  سیلی  از 
اسلامی پایتخت( به گوش دبیر اجرایی مسابقات که باید 
الگوی اخلاق و منش پهلوانی باشد!؟ یا از درگیری های 
فیزیکی در فوتسال و والیبال و فوتبال!؟ و یا از لابی گری 
در انتخابات مهندسی شده در فدراسیون ها و هیات های 

ورزشی استان ها!؟
آقای احمدی شما که فردی آگاه، دانا و با فضیلت هستید 
و جامعه و انسان هایی که به عنوان مسئولان ترویج 
فرهنگ و اخلاق در ورزش باید نقش موثری داشته باشند 
را به خوبی می شناسید، از کدام محیط پاک و سالم 

سخن می گویید؟ فقر فرهنگ در ورزش بیداد می کند!
از گذشته های دور همیشه از ورزشکاران انتظار برتری 
های اخلاقی و فضائل انسانی داشتیم. در تاریخ  گذشته 
عنوان  به  پهلوانان  و  قهرمانان  همواره  ایران  ملت  ما 
الگوهای اخلاق و جوانمردی مطرح بوده اند که تاریخ 
ایران  به ملت شریف  را  آن ها  از  نمونه های بسیاری 
معرفی کرده است. پهلوانانی که با خصایل قهرمانی و روح 
پهلوانی و مردم داری عجین بودند و با درهم آمیختن 

فتوت و جوانمردی در قلوب ملت جای داشتند. 
همان  از جمله  تختی«  پهلوان  »جهان  و  ولی«  »پوریا 
پهلوانانی بودند که دارای صفات حمیده و شایسته بودند 
و کمالات معنوی در آن ها متجلی شده بود و در میان 
مردم ایران از جایگاه رفیعی برخوردار شده بودند، پهلوانانی 

که نامشان با خط زرین در تاریخ ورزش ایران ثبت شده 
است و خاطره مردانگی شان سینه به سینه و در دل ها 

جاویدان خواهد ماند.
آئین پهلوانی در فرهنگ ما ایرانیان آئین سیر و سلوک 
بود، پهلوانان و ورزشکاران هم جسم را قوی می کردند و 
هم به تهذیب نفس خویش می پرداختند، که به عنوان 
بهترین انسان ها در جامعه شناخته می شدند. مطاعی 
که در ورزش به اصطلاح حرفه ای امروزی خریداری ندارد!
بارها پیرامون ورزش، نشاط و شادابی گفتیم و نوشتیم، 
اما به این مهم که اگر زندگی انسان همراه با نشاط نباشد 
نه تنها لذتی ندارد که در تسخیر قله سلامت و موفقیت 

نیز توفیقی حاصل نخواهد شد.
ورزش پاک و سالم شکوفه های ذوق و ابتکار، خلاقیت، 
اخلاق،  صفا و صمیمیت محیط های ورزشی را به عطر 
عطوفت و مهربانی و دوستی و رفاقت معطر می سازد، 
اما این هایی که گفته و نوشته می شود فقط در کتاب 
هاست! و شوربختانه باید اذعان کنیم که حاکمیت پول 
را تحت  باخت در ورزش ما اخلاق و فرهنگ  برد و  و 
الشعاع قرار داده است و از فرهنگ و منش جوانمردی و 
گذشت و احترام به پیشکسوتان گرانقدر و اصحاب رسانه 
و خبرنگاران که از قشر تلاشگر و زحمتکش جامعه به 

شمار می آیند خبر و اثری نیست که نیست...
آقای دکتر احمدی سلامت اخلاق در جامعه  ورزش از 
مسائل بسیار مهمی است که هر مسئولی باید به سهم 
خود در پاسداری و ترویج آن کوشا باشد، نظام حکومتی 
هر جامعه و زمامداران امور فرهنگی دستگاه های اجرایی 
اخص  طور  به  جوانان  و  ورزش  وزارت  و  اعم  طور  به 

مسئولیتی مضاعف بر عهده دارند.
آقای دکتر احمدی در کمال تاسف باید اعتراف کنیم عدم 
رعایت موازین اخلاقی و نقض مقررات و قوانین از عوامل 
بروز  عامل  ودرنهایت  فرهنگی  و  اخلاقی  انحطاط  مهم 
حوادث هولناکی می شود که در هفته های اخیر نمونه 
های دهشتناک و تاسفبار آن ها را در نبرد و زد و خورد های 
دسته جمعی تیم های فوتسال، والیبال و فوتبال شاهد 
بودیم. در بیان اینگونه بد اخلاقی و حرکات غیر ورزشی، 

مطالب بسیاری نهفته است که در این مجال نمی گنجد.
اما معاونت فرهنگی وزارت ورزش که نام جوانان را نیز 
یدک می کشد بهتر است با پاکسازی محیط های ورزشی 
از آلودگی های اخلاقی و فضائل انسانی فدراسیون های 
ورزشی را موظف به اجرای قوانین سختگیرانه تری نمایند 
و کسانی  متخلفین  پوشی،  و چشم  اغماض  بدون  تا 
که تحت هر شرایطی مرتکب اعمال غیر ورزشی و بد 
اخلاقی می شوند را با جرایم نابخشودنی مجازات کنند 
که  ویژه کسانی  به  دیگران  برای  باشد  عبرتی  تا درس 
پیراهن مقدس تیم های ملی را زیب تن می کنند، که 
باید الگو برای جوانان و نوجوانان و آیندگان باشند نه 

عامل بدآموزی...

سخنی با »رئیس انجمن نویسندگان و خبرنگاران ورزشی«؛

»کدام فرهنگ«!؟

شگفتانه

آقای دکتر احمدی، سخنان دلنشین و چشم نواز 
جنابعالی بسیار متین، ولی ممکن است بفرمایید از 
کدام فرهنگ در ورزش امروزی سخن می گویید!؟ 
از کتک کاری در فوتسال؟ از حمله سرمربی و بازیکن 
تیم والیبال شهرداری ارومیه به عکاس و فیلم 
بردار تلویزیونی!؟ از سیلی زدن قهرمان المپیکی 
تکواندو )عضو شورای اسلامی پایتخت( به گوش 
و  اخلاق  الگوی  باید  مسابقات که  اجرایی  دبیر 
منش پهلوانی باشد!؟ یا از درگیری های فیزیکی در 
فوتسال و والیبال و فوتبال!؟ و یا از لابی گری در 
انتخابات مهندسی شده در فدراسیون ها و هیات 

های ورزشی استان ها!؟

اصغر قلندری

  نویسنده و روزنامه نگار
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شتی درمانی البرز دانشگاه علوم پزشكی و خدمات بهدا
مرکزپزشكی، آموزشی ودرمانی شهید رجایی

 

آلبوم بلوز راک ولشلی آرمز Welshly Arms اولین آلبوم گروهی با همین نام 
است. ولشلی آرمز یا بازوان ولزی یک گروه راک آمریکایی است که کار خود را 
از سال ۲۰۱۳ آغاز کرده است. شروع کار این گروه به سال ۲۰۱۳ باز می گردد و در 
آن سال با انتشار ای پی خوش آمدید Welcome خود را معرفی کردند. آن ها در 
ادامه ای پی کاورز Covers در سال ۲۰۱۴ کار خود را ادامه دادند و در سال ۲۰۱۵ 
اولین آلبوم استودیویی خود را منتشر کردند. اگرچه این گروه به عنوان یک گروه 
بلوز راک شناخته می شود، اما به بیان بهتر می توان آن ها را یک گروه روی مرز 
با آلترناتیو راک توصیف کرد. اگرچه آثار این گروه شباهت های به آثار رترو و 
کلاسیک این سبک دارد، اما موسیقی پرشور و باطراوت آن ها در این آلبوم چیزی 
فراتر از نگاه به گذشته است. موسیقی آن ها در آلبوم  Welshly Armsعلی رغم 
دارا بودن المان های موسیقی دوران پیشین، کاملا برای مخاطبان معاصر قابل 
توجه است و می توان مدت های طولانی را به آن اختصاص داد. این آلبوم اثری 
شنیدنی است که شنیدن آن برای هر طرفدار موسیقی بلوز جذاب است و حتی 
علاقه مندان سبک های دیگر و جدا از فضای بلوز نیز از شنیدن آن پشیمان 
نخواهند شد. آلبوم ولشلی آرمز تجربه ۴۰ دقیقه ای تازه ای است که می تواند به 
عنوان یک خاطره تا مدت های زیادی در یاد باقی بماند که نشان از توانایی های 

بالای این گروه شش نفره دارد.

Welshly Arms
::    ولشلی آرمز   ::  

خلاصه داستان: نگاهی به افزایش سریع و نفوذ گروه مذهبی بحث برانگیز معروف به 
معبد شیطانی.

در بخشی از نقد و بررسی فیلم به قلم David Erlich -دیوید ارلیچ، آمده است: مستند 
بامزه، آگاهی بخش و خشمناک آقای »پنی لین« درباره  معبد شیطانی باعث خواهد شد 

که شما هم به پرستش وی علاقه مند شوید.
احتمالاً در طول تماشای فیلم »درود بر شیطان؟«)Hail Satan?( فکری غیرمنتظره و 
کاملا عجیب و غریب به ذهن شما خواهد رسید، اگرچه که ایده ی عجیب ناگهانی به 
هنگام تماشای این اثر درباره ی »معبد شیطانی« به ذهن اکثر مخاطبان خواهد رسید، 
اثری که جذاب، آگاهی بخش و در عین حال خشمناک است. به شخصه برای من این 
مسأله به هنگام سکانس ابتدایی اثر روی داد جایی که یکی از موسسان این معبد 
 Florida Capitol یعنی »لوسین گریوز« گروه خود را برای اولین اجتماعشان در جلوی

جمع می کند.
این گروه که همانند یک بچه  شیطانی در حال تظاهرات در برابر قانونی است که به انجام 
مراسم دعا در مدارس عمومی اجازه می دهد، ماسک هایی شیطانی به صورت خود زده 
اند و بنری بزرگ در دست دارند که مستقیماً کلیسای مسیحی آن زمان را تحت مدیریت 
فرماندار سابق و برنامه های سیاسی او یعنی »ریک اسکات« هدف قرار داده است. این 

بنر این گونه است:» درود بر شیطان! درود بر ریک اسکات«! و...

Hail Satan- درود بر شیطان؟
::     پنی لین    ::

»می خواهم برایت خاطره باشد« )داستان های آمریکایی(، مجموعه ده داستان از 
نویسندگان آمریکایی، ارنست همینگوی، توبیاس وولف، جان آپدایک، ری بردبری، 
جان چیور، سال بلو و دیگران است.که جویس کرول اوتس )-۱۹۶۳( از نویسندگان 

مطرح حال حاضر امریکا گردآوری کرده است.
در بخشی از داستان »قلب افشاگر« اثر ادگار آلن پو ) ۱۸۴۹-۱۸۰۹( می خوانیم: درست 
است! »عصبی« بسیار، بی اندازه عصبی بودم و هستم ولی چرا اصرار دارید بگویید 
دیوانه ام؟ بیماری احساساتم را تندتر کرده بود، نه نابود یا کند. بیش از هرچیز 
حس شنوایی ام تیزتر شده بود. همه چیز را در آسمان و زمین می شنیدم، همچنین 
بسیاری از چیزهای جهنم را؛ بنابراین چطور می شود دیوانه باشم؟ توجه کنید! 
ببینید با چه درستی و آرامشی همهٔ ماجرا را برای تان تعریف می کنم. اینکه آن فکر 
از ابتدا چطور به ذهنم رسید ناممکن است؛ اما پس از اینکه به ذهنم آمد، شب و 
روز رهایم نکرد. هدفی در کار نبود، اشتیاقی هم نبود. من به پیرمرد علاقه داشتم؛ 
هرگز به من بدی نکرده بود، هرگز به من ناسزا نگفته بود و به طلاهایش هم چشم 
طمع نداشتم. گمان می کنم چشمش بود! بله، همین بود! یکی از چشم هایش مثل 
چشم لاشخور بود، چشمی به رنگ آبی روشن که رویش را لفافی گرفته بود. هروقت 
به من خیره می شد، تنم یخ می کرد و این بود که رفته رفته، به تدریج و به کندی 

تصمیم گرفتم او را از بین ببرم و خود را تا ابد از نگاهش خلاص کنم.

می خواهم برایت خاطره باشد- جویس کرول اتُس
::  ترجمه: خجسته کیهان    ::

کتابفیلم موسیقی

»دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »مرتضی حنانه«فرهنگی
 - موسیقیدان و آهنگساز فقید - را گرامی می دارد

بشنویم | ببینیم | بخوانیم

»حسن یزدانی« و »رضا اطری« پیروز میدان رقابت های درون 
اردویی کشتی شدند.  مسابقات دو وزن ۵۷ و ۸۶ کیلوگرم 
کشتی آزاد در حالی برگزار شد که پیشاپیش غلامرضا محمدی 
سرمربی تیم ملی کشتی آزاد اولتیماتوم داده بود در صورتی 
که یزدانی در این مسابقات بازنده شود او در اعزام قاسمپور به 
المپیک تردید نخواهد کرد. در چنین شرایطی دوئل قهرمانان 

دو وزن در خانه کشتی آغاز شد.
کشتی اول را »رحمان عموزاده خلیلی« و »رضا اطری« برگزار 
کردند. رحمان که به تازگی سری تو سرها در آورده و به 
اصطلاح گل کرده هنوز ۱۸ سال بیشتر ندارد. وی دارنده مدال 
طلای نوجوانان جهان و نفر سوم جام جهانی بزرگسالان در 
صربستان است که در آن میدان به زائور اوگیف روس باخت. 
اما رضا اطری کشتی گیر با تجربه ای است که طی چند سال 
گذشته تلاش کرده جا پای حسن رحیمی در وزن اول بگذارد.  
او دوبار طی رقابت های جهانی ۲۰۱۸ و ۲۰۱۹ پیراهن تیم ملی 
را بر تن کرده  و عنوان قهرمانی آسیا را با خود یدک می کشد.  
با این وجود همین اطری تاکنون نتوانسته به حق واقعی 
خود در رده سنی بزرگسالان دست پیدا کند هرچند در آخرین 
مسابقه جهانی که سال ۲۰۱۹ به میزبانی قزاقستان برگزار شد 
موفق شد با کسب عنوان پنجم رقابت ها سهمیه المپیک 
را برای کشتی کشورمان کسب کند. کشتی این دو حریف 
مازندرانی که با یورش و کسب امتیاز عموزاده خلیلی همراه 

بود در نهایت به سود اطری با تجربه تمام شد و از هم اکنون 
می توان پیش بینی کرد که اطری دوبنده وزن اول کشتی آزاد 

در توکیو را بر تن خواهد کرد.
کشتی بعدی اما در سطح جهانی برگزار شد. در یک سو 
قهرمان اول جهان و المپیک یعنی حسن یزدانی قرار داشت 
و در سوی دیگر یکی از بهترین های حال حاضر کشتی دنیا، 
که از اقبال بد، طی یکی دو سال گذشته به سد محکمی چون 
یزدانی برخورد کرده است. بی گمان اگر نابغه ای چون یزدانی 
وزن ۸۶ کیلوگرم را قرق نکرده بود چه بسا کامران قاسم پور 
نیز می توانست در این وزن برای کشورمان مدال کسب کند. 
به هر روی، مبارزه این دو مدعی پیراهن تیم ملی سخت 
و دشوار بود. اگرچه یزدانی به مدد تجربه حضور در میادین 
جهانی و المپیک در نهایت موفق شد حریف را با نتیجه ۶ بر 
۲ از پیش رو بردارد اما قاسم پور هم نشان داد کم و کسری 
از بهترین های جهان ندارد و چنانچه فرصتی به او داده شود 
این توانایی را دارد تا همانند یزدانی کشتی ما را صاحب مدال 

جهانی و حتی المپیک کند.

به این ترتیب اگرچه رئیس فدراسیون وعده مسابقات انتخابی 
برای حضور ملی پوشان در المپیک را داده اما بعید به نطر 
می رسد حتی مسابقه انتخابی خدشه ای به حضور حسن 
یزدانی در مقام امید اول کسب مدال ورزش ایران در توکیو و 
رضا اطری بهترین کشتی گیر حال حاضر وزن اول در میدان 
المپیک وارد کند.  با این وصف از هم اکنون می توان پیش 
بینی کرد این دو ملی پوش نخستین مسافران کاروان کشتی 
در بازی های المپیک ۲۰۲۰ توکیو خواهند بود که با یک سال 

تاخیر به سبب شیوع کرونا، تابستان ۲۰۲۱ برگزار خواهد شد.
چه بسا کادرفنی کنونی یا در صورت جا به جایی آن ها پس 
از المپیک توکیو، مربیان وقت تیم ملی کشتی آزاد برای 
مسافران رقابت های جهانی کشتی سال ۲۰۲۱ در کشور نروژ 
که قرار است از تاریخ ۱۸ لغایت ۲۰ مهر در شهر اسلو برگزار شود 
از چهره های جوانی چون رحمان عموزاده خلیلی و کامران 
قاسمپور استفاده کنند. این تغییرات احتمالی به واسطه 
فاصله نسبتا کوتاه رقابت های المپیک توکیو و جهانی نروژ 

دکر از تصور نخواهد بود.

با برگزاری مسابقه انتخابی درون اردویی؛

حسن یزدانی و رضا اطری نخستین مسافران المپیک توکیو شدند

دریچه ی ورزشی جهان سینما

»شارلاتان« بهترین فیلم سال چک شد
آگنیسکا  ساخته  »شارلاتان«  فیلم   
و  فیلم  آکادمی  جوایز  در  هولاند 
پنج  به کسب  تلویزیون چک موفق 
جایزه شیر چک از جمله جایزه بهترین 

فیلم سال شد.

نتفلیکس »چشم آبی روشن« را خرید
نتفلیکس در بازار فیلم اروپا با خرید امتیاز 
به  روشن«  آبی  »چشم  جهانی  پخش 
شکست.  رکورد  دلار  میلیون   ۵۵ قیمت 
کارگردانی  به  روشن«  آبی  »چشم  فیلم 

اسکات کوپر با بازی کریستین بیل به مبلغ 
۵۵میلیون دلار توسط نتفلیکس خریده شد.

دیوید بکام برای دیزنی برنامه ورزشی می سازد 
تولید یک برنامه تلویزیونی توسط دیوید بکام 
برای شبکه دیزنی در دست مذاکره است. هر 
چند هنوز این پروژه قطعیت پیدا نکرده 
منطقه  از  تهیه کنندگان  شده  گفته  اما 
هکنی مارشز که منطقه محبوب فوتبال 
لندن  حاشیه  در  چمن  روی  دوست های 

است، بازدید کرده اند.

حضور »آنیما« در جشنواره فیلم زنان وین
به  محمدزکی  محبوبه  کارگردانی  به  »آنیما« 

 tricky( ۲۰۲۱ جشنواره انیمیشن زنان وین
women( راه یافت. »آنیما« داستان فردی 
در  و  تفاوت هایش شده  درگیر  که  است 
پذیرش خودِ واقعی اش مشکل دارد. این 

اثر در بخش برنامه ویژه جشنواره انیمیشن 
زنان وین نمایش داده خواهد شد.

محمدرضا کاظمی

 نویسنده و روزنامه نگار
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سیدرضا فیض آبادی

 نویسنده و روزنامه نگار

ورزشی »دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »هاشم جعفری«

 - پیشکسوت فقید تکواندو - را  گرامی می دارد

رئیس هیأت بوکس استان تهران گفت: بازیکنان مان هیچ اردو و 
مسابقه تدارکاتی نداشتند ولی در مسابقات لیگ عملکرد قابل قبولی 

را از خود ارائه کردند.
محمد ستارپور در گفت وگو با همکار ما در خصوص برگزاری لیگ 
مسئولان  امسال  برنامه ریزی  داشت:  اظهار  کشور،  باشگاههای 
فدراسیون بر مبنای برگزاری مسابقات لیگ بود و در نهایت این 
رقابتها پس از 11 سال وقفه با شکوه هرچه تمام و با نظم مثال زدنی 
به میزبانی شهرستان اراک برگزار شد. این موضوع نوید بخش 
آینده ای روشن برای بوکس ایران خواهد بود. از تمامی عوامل برگزار 
کننده، حسین ثوری و حمیدرضا قبایی زاده رئیس و دبیر فدراسیون 
که شبانه روز تلاش کردند تا لیگ 99 به بهترین شکل برگزار شود، 

تشکر و قدردانی  می کنم.
در  ورزشکاران  وقتی  افزود:  تهران  استان  بوکس  هیأت  رئیس 
تورنمنت بزرگی شرکت کنند از لحاظ آمادگی فنی و جسمانی در 
بالاترین سطح قرار خواهند گرفت. همچنین حضور بازیکنان در لیگ 
از نظر مالی می تواند به آن ها کمک کند و تاثیر بسزایی در روند رو 

به رشدشان در ورزش حرفه ای  داشته باشد.
وی در مورد هدف اصلی هیأت بوکس استان تهران برای حضور در 
مسابقات لیگ گفت: مهمترین وظیفه هر یک از هیأت های استانی 

در ورزش کشور  پشتوانه سازی و فراهم کردن بستری مناسب برای 
ظهور پدیده های ورزشی است. به محض اینکه از برگزاری حتمی 
لیگ اطلاع حاصل کردیم، بهترین فرصت را برای دیده شدن این 
پدیده ها در مسابقات سطح اول کشور مغتنم شمرده و با تیمی به 

نام شهید همت در مسابقات حاضر شدیم.
ستارپور درباره انتخاب بازیکنان تیم استان تهران برای شرکت در 
مسابقات لیگ عنوان کرد: به خاطر اینکه شرایط کرونایی در تهران 
متغیر بود به سختی رقابت های  انتخابی خودمان را برگزار کردیم. 
در نهایت با بستن یک تیم معمولی تا حدودی خواسته مان محقق 
شد تا راهی رقابتهای لیگ شویم. بوکس استان تهران هم مثل تمام 
کشور از دستورات وزارت بهداشت پیروی کرده و تمام فعالیت های 
خودش را تعطیل کرد. بوکسورهای مان هیچ اردو و مسابقه تدارکاتی 
نداشتند ولی در مسابقات لیگ عملکرد قابل قبولی را از خود ارائه 

کردند.

سرمربی تیم ملی کاراته بانوان کشورمان تأکید کرد به عنوان نفر 
نخست کادر فنی این تیم نسبت به هیچ بازیکنی حُب و بغض 

ندارد.
به گزارش »دنیای هوادار«، سمانه خوشقدم درباره شرایط تیم ملی 
کاراته بانوان اظهارکرد: در ششمین مرحله اردوی تیم ملی شرایط 
خوبی را سپری کردیم و بچه ها خدا را شکر آماده هستند. در این 
اردو شرایط مسابقه را بازسازی کردیم و از پنج نفر از بهترین داوران 
آسیا و جهان درخواست کردیم در اردوی تیم ملی حضور پیدا و 
برای ما قضاوت کنند. خدا را شکر شرایط خوبی را سپری کردیم و 
آماده حضور در مسابقات کاراته وان ترکیه هستیم. در این شش 
مرحله اردو یکسری از تغییرات را در بازیکنان ایجاد کردیم و در 
مسابقات ترکیه می خواهیم ببینیم در مسیر درستی قرار گرفتیم 
یا نه. وی در مورد حضور بازیکنان سرشناس در این مسابقات 
گفت: حریفان خوب ما در این مسابقات حضور دارند و فکر 
می کنم ژاپن در این مسابقات حضور ندارد. با وجود غیبت برخی 
از رقبای ما در این مسابقات، اکثر حریفان خوب حضور دارند. بعد 
از کاراته وان ترکیه قرار است مسابقات کاراته وان مراکش برگزار 
شود و این مسابقات برای بازیکنانی که در بالای جدول در تعقیب 
بازیکنان دیگر هستند، بسیار مهم است. در ترکیه نیز رقبای اصلی 

ما در هر دو وزن المپیکی حضور دارند.
فنی  کادر  توقعات  به  راجع  بانوان  کاراته  ملی  تیم  سرمربی 
از بازیکنان در مسابقات ترکیه بیان کرد: به دنبال بازگشت به 
مسابقات هستیم، چرا که بازیکنان ما حدود یک سال است 
که پا روی تاتامی مسابقات نگذاشته اند. از طرفی تنها به دنبال 
حضور در مسابقات نیستیم و این موضوع را در تفکر و تکنیک 
بازیکنان ایجاد کردیم. در واقع به دنبال کارایی تمرینات و تفکرات 
در مسابقات ترکیه همراه با نتایج خوب هستیم و قطعاً نتایج 
خوب همراه با قرار گرفتن روی سکو خواهد بود. خوشقدم در 
واکنش به شایعات مربوط لغو مسابقات کاراته وان مراکش 
گفت: به اطلاع رسانی فدراسیون جهانی کاراته اکتفا می کنیم و 
در حال حاضر لغو این مسابقات اعلام نشده است. بر همین 

اساس تمرینات و برنامه های خود را با فرض برگزاری مسابقات 
مراکش پیش خواهیم برد. در صورت لغو مسابقات مراکش نیز 
سارا بهمنیار موفق به کسب سهمیه المپیک خواهد شد و رزیتا 
علیپور حتماً برای کسب سهمیه در مسابقات فرانسه خواهد 
جنگید. وی در ادامه یادآور شد: مردم خوب کشورمان بدانند که 
ما تمام تلاش خود را انجام می دهیم تا سه سهمیه در بخش 
بانوان و  آقایان کسب کنیم و این موضوع دور از دسترس نیست. 
کاراته برای اولین بار المپیکی شده است و شاید تا سال های 
سال کاراته به المپیک بازنگردد. می دانیم چه فرصتی در اختیار 
ما قرارداد شده است. فرصتی که می توانست در اختیار نسل های 
قبل تر مانند نسل من یا نسل های بعدتر قرار بگیرد، اما این اتفاق 
زمانی افتاده است که دختران ایرانی به اندازه کافی تجربه و انگیزه 
دارند. قدر این فرصت خوب را می دانیم تا جامعه ورزش در بخش 
دختران با حداقل سهمیه در المپیک حضور داشته باشد. از طرفی 
شاهد هستم دختران کاتای ایران نیز تمرینات جدی را انجام 
می دهند و حتی می توانیم در بخش کاتا هم با تدابیر درست 
مسئولان سهیه کسب کنیم. دختران ما واقعاً توانمند هستند و 
چنانچه برنامه ریزی اصولی صورت بگیرد، کسب سهمیه دور از 

دسترس نیست.
سرمربی تیم ملی کاراته بانوان درباره شرایط حمیده عباسعلی 
و  فیزیکی  جسمی،  شرایط  لحاظ  به  عباسعلی  کرد:  تصریح 
روحی در شرایط بسیار خوبی قرار دارد و همچنان با وجودی که 
نیاز نیست با دکتر امینی جراح ایشان و دکتر آبرون و آفتابی 
فیزیوتراپ ایشان در ارتباط هستیم. خدا را شکر حمیده هیچ 
مشکلی ندارد و تمرینات بدنسازی را زیر نظر مربی بدنساز انجام 
می دهد و تمرینات فنی را نیز تحت نظر مربیان تیم ملی انجام 
می دهد. از لحاظ روانی نیز در کنار تیم، تحت نظر دکتر واعظی 
مشاور روانشناسی قرار دارد. عباسعلی بنا به صلاحدید کادرفنی 
در کاراته وان ترکیه شرکت نمی کند، اما با قدرت در مسابقات 
مراکش حضور خواهد داشت و حتی در این مسابقات به دنبال 

عملکرد خوب است. 

رزمی

»ستارپور«:

برگزاری لیگ بوکس پس از 11 سال بسیار باشکوه بود

»خوشقدم«:

بعد از یک سال به دنبال بازگشت به تاتامی در ترکیه هستیم

فدراسیون فوتبال تحت مدیریت جدید خیلی زود راه کار و 
اهداف آینده خود را با انتخاب نفراتی که هرکدام در بخش 

های قبلی رفوزه شده اند آغاز کرده است!
پس از انتخابات و درحالی که دو نایب رئیس پیشنهادی 
عزیزی خادم تایید صلاحیت نشدند به نظر می رسید 
تلنگری به رئیس فدراسیون خورده و فضای رسانه ها 
و کارشناسان به سمتی رفت که عزیزی خادم برای اینکه 
فدراسیونش خالی از مردان کار آزموده و کاربلد نباشد رو 

به مدیرانی با کارنامه روشن بیاورد.
در  که  فوتبال  فدراسیون  دبیرکل  محمدنبی«  »مهدی 
بدترین و سخت ترین شرایط توانست فدراسیون را به 
آرامش برساند و با وجود کارشکنی های زیادی که توسط 
آدم های منفعت طلب و درجه سه اما همه کاره بعد از 
رفتن تاج انجام می گرفت، به خوبی شرایطی را فراهم 
آورد تا هم فوتبال مسیرش را بپیماید و هم شرایط برای 

انتخاباتی سالم فراهم آید.
انتخاباتی که از دل آن عزیزی خادم بیرون آمد اگر با 
مدیریت درست و دلسوزانه نبی همراه نبود چه بسا الان از 

عزیزی خادم در این منصب هم خبری نمی شد.
طالقانی و بهاروند که به همه کاندیداها یا علی گفته 
بودند و حتی به افرادی مثل دکتر دادگان که احتمال می 
دادن ممکن است بیاید و شرکت کند پیام دادند که ما با 
شماییم و مجمع را برایتان آماده می کنیم اما مشروط بر 

اینکه ما هم توی بازی باشیم!
از آنجا که ماه پشت ابر نمی ماند قنبرزاده و بهاروند دو 
نایب رئیس پیشنهادی عزیزی خادم رد صلاحیت  شدند 
)گفتند قنبرزاده انصراف داده( ولی شاهکار عزیزی خادم 
اینجاست که هردو مردود شده را برای اینکه زهر چشم از 
نهادهای بازرسی و مسئول بگیرد بر مناصب بهتر و بالاتر 

گمارد تا تکلیف روشن شود.
بهاروند کماکان در نقش همان نایب رئیس و رئیس 
سازمان لیگ جولان می دهد، پنجره پرسپولیس را می 

بندد برای اینکه ثابت کند تغییر کرده است و...
اصلا سوال می کنیم یک فردی که برای هیچ پستی 
از سوی نهادهای بازرسی و حراست و... تایید صلاحیت 
نشده چرا باید تا پایان لیگ برتر باشد!؟ او که می داند بعد 
از پایان لیگ معلوم نیست چه سرنوشتی در انتظارش 
هست چه بسا برخی معادلات در پایان ماراتن لیگ را در 

پایین و بالای جدول ناخواسته بهم بریزد!
این خوش بینانه ترین حالت است و با توجه به پرونده 

های مشکوکی که مثلث طالقانی، شیرازی، بهاروند در 
انتخابات فوتبال تهران رقم زدند افکار عمومی حق دارد از 
عزیزی خادم سوال کند که چرا بهاروند مردود شده باید 

باشد ولی مهدی محمدنبی نباشد!؟
منصور قنبرزاده که از سوی عزیزی خادم به دبیرکلی 
فدراسیون فوتبال انتخاب شد از جمله مسببان فروپاشی 
تیم فوتبال نفت بود و هرچه ورق می زنیم مدیریتی از 
وی در فوتبال سراغ نداریم که امروز بر پست دبیرکلی 

فدراسیون فوتبال تکیه زده است.
پستی که پیش تر، داریوش مصطفوی، محمدرضا پهلوان، 
حسن امین بخش و... در آنجا ایفای نقش کرده اند اکنون 
باید از نبی با یک دنیا تجربه و تخصص و سلامت کار 

کردن گرفته شود و به منصور قنبرزاده سپرده شود!؟
در روابط عمومی که همکاران ما یکی رفت و دیگری 
آمد آنقدر تزلزل وجود دارد و همین الان چند گروه برای 
تصاحب مدیریت رسانه ای تیم ملی دور خیز کرده اند که 
کار برای فرد با تجربه و سلامتی مثل علی جوادی یقینا 
دشوار خواهد بود. اگر کمی درایت وجود داشت هم امیر 
علوی سر جایش می ماند و هم علی جوادی به این 
مجموعه اضافه می شد تا یکی مدیر رسانه ای تیم ملی 

شود و دیگری هم مدیر روابط عمومی.
به نظر می رسید این پست هایی که خیلی زود و با 
و  وعده  در  ریشه  بیشتر  شود  می  توزیع  دستپاچگی 
وعیدها و قول و قرارهای قبل از انتخابات دارد وگرنه 
دلیلی بر حضور حیدر بهاروند که اصلا فضای خوبی در 
رسانه ها و افکار عمومی و کارشناسان برایش نیست، 

وجود ندارد.
تغییرات اخیر بیشتر شبیه لج و لجبازی است چون دقیقا 
بعد انتخابات اغلب کارشناسان به عزیزی خادم توصیه 
کردند که نبی را ارج بنهد و او را حفظ کند ولی حیدر 
بهاروند که رد صلاحیت شده را زودتر رد کند ولی کار 

برعکس شده!
در بابت نایب رئیس بانوان و خانم موسوی که از مجموعه 
مسئله دار و هرمی بادران بالا آمده در آینده بیشتر و 
مفصل صحبت خواهیم کرد چون هیچ سنخیتی بین 
او و فوتبال و مدیریت وجود ندارد اما فعلا که همه چیز 

فوتبال وارونه شده است.
خدا آخر و عاقبت این فوتبال را با این نفرات درجه دوم 

و سوم به خیر کند...

رفوزه های شاگرد اول!
دیدگاه

به  از سوی عزیزی خادم  قنبرزاده که  منصور 
دبیرکلی فدراسیون فوتبال انتخاب شد از جمله 
مسببان فروپاشی تیم فوتبال نفت بود و هرچه 
ورق می زنیم مدیریتی از وی در فوتبال سراغ 
نداریم که امروز بر پست دبیرکلی فدراسیون 

فوتبال تکیه زده است.

مهدی صالحی

 خبرنگار
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»دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »محمد خادم« ورزشی

- پیشکسوت فقید کشتی - را گرامی می دارد

جایزه کمیته بین المللی پارالمپیک برای زهرا نعمتی
کمیته بین المللی پارالمپیک اسامی منتخبان تقدیر بخش بانوان برای 

روز جهانی زن در سال 2021 را اعلام کرد. زهرا نعمتی بانوی طلایی 
پارالمپیک ایران برنده عنوان فرد پیشگام در نسل جوان کمیته 

بین المللی پارالمپیک اعلام شد. وی فرد برگزیده در بخش پیشگام 
در نسل جوان IPC اعلام شد.

صوفی زاده: درباره قرارداد ویلموتس از دیگران بپرسید!
نایب رئیس پیشین بانوان فدراسیون فوتبال از برگزاری دیدار تیم ملی بانوان ایران 

و بلاروس در خردادماه خبر داد و از صحبت درباره قرارداد ویلموتس خودداری 
کرد. وی درباره وضعیت فوتبال بانوان گفت:موفقیت تیم ملی فوتبال بانوان 

و بازگشت این تیم به رنکینگ فیفا ازجمله مسائل مهم است که در این 
جلسه درباره آن صحبت شد.

تحویل سال آزادکاران در خانه
شاگردان غلامرضامحمدی لحظه تحویل سال را درخانه خود سپری می کنند و سپس 

طی دومرحله به تمرینات اردویی مسابقات قهرمانی آسیا و گزینشی المپیک 
بازخواهند گشت. کشتی گیرانی که قرا است درمسابقات قهرمانی آسیا 

حضور پیداکنند از روز دوم فروردین و آن هایی که در گزینشی المپیک 
روی تشک می روند از روز پنجم فروردین به خانه کشتی برمی گردند.

تعویق مسابقات کاراته وان مراکش
طبق اعلام فدراسیون جهانی کاراته مسابقات لیگ کاراته وان رباط مراکش 

با توجه به گسترش ویروس کرونا در این کشور به تعویق افتاد. قرار 
الی 22   20 روزهای  طی  مراکش  رباط  وان  کاراته  مسابقات  بود 

فروردین برگزار شود که با توجه به تعویق آن طی روزهای 7 الی 
9 آبان ماه برگزار می شود.

پیمان حسنی: سهمیه المپیک ریو را میلی متری گرفتیم
دبیر فدراسیون تنیس روی میز می گوید فاصله زنان تنیس روی میز ایران با 

رقبایشان در انتخابی المپیک آسیای میانه کم است و رقابت نزدیکی خواهند 
داشت.مسابقات جهانی انتخابی المیپک ۲۴ تا ۲۷اسفند و مسابقات 

آسیایی انتخابی المپیک ۲۸ تا ۳۰اسفند برگزار می شود.از ایران ندا 
شهسواری و شیما صفایی بامداد ۱۸اسفند به این مسابقات اعزام شدند.

شرف پور: سلیمانی  اسکواش ایران را متحول کرد 
عضو تیم ملی اسکواش بانوان ایران گفت: مسعود سلیمانی در دوره ریاست خود 

فدراسیون اسکواش ایران را متحول کرد. غزال شرف پور گفت: اسکواش 
ایران مدیون مدیریت او است. وی افزود: پیش از حضورسلیمانی، زنان 

اسکواش ایران حضوری درمسابقات بین المللی نداشتند، اما از زمان 
حضور او نگاه فدراسیون به تیم ملی آقایان و بانوان مساوی شد.

سارینا ساعدی: به المپیک فکر می کنم
قهرمان ۱۷ساله پرش سه گام زنان می گوید:در دوومیدانی اهداف بزرگی 

را دنبال می کند که اصلی ترین آن رسیدن به المپیک است.ساعدی 
درسن۱۷سالگی موفق شد رکورد داخل سالن پرش سه گام زنان 

ایران را بشکند.او که چندین سال است تمرینات خودرا به 
صورت حرفه ای زیرنظر زهرا نبی زاده دنبال می کند.

پیروزی سیچوان و دبل دبلی دیگر برای حدادی
در جریان بازی  های لیگ حرفه ای بسکتبال چین، تیم سیچوان که 

»حامد حدادی« ملی پوش ایرانی را در اختیار دارد با نتیجه ۹۸ 
بر ۹۰ حریف خود را شکست داد. حدادی در این دیدار با 

کسب ۱۸ امتیاز ، ۱۸ ریباند و ۶ پاس گل، دبل دبل دیگری 
برای خود ثبت کرد.

ن بعضی ها داغشو دوست دار

ملی  تیم  غریب  و  عجیب  انتخابی های  داستان  گویا 
کشتی تمامی ندارد، تصمیمات پرابهام فدراسیون کشتی 
با همراهی کادرفنی که موجب اتفاقات ناخوشایندی شده 
است. متاسفانه نحوه برگزاری انتخابی ها، صحیح نیست و 

این نوع رقابت های انتخابی، هیچ شفافیتی را هم ندارد.
شان  اوزان،  از  برخی  در  انتخابی ها،  نادرست  روال 
کشتی گیران مطرح را پایین آورده و حتی باعث دلخوری و 

بعضا درگیری هایی هم شده است.
در ابتدا باید به این موضوع اشاره کرد، اینکه فدراسیون 
کشتی با نظر کادرفنی، اعلام کند، در برخی اوزان دو برد از 
سه کشتی ملاک عمل است و در اوزانی دیگر تنها یک برد و 
یک مسابقه، تصمیم درستی نیست، زیرا با این کار، عدالت 
اجرا نمی شود و این موضوع می تواند شائبه ایجاد می کند.

نحوه اجرایی شدن چرخه انتخابی ها، بسیار مهم است، در 
به  مختلف،  اوزان  برای  انتخابی  مسابقات  برگزاری  اصل 
اجرای عدالت در معرفی شدن ملی  پوشان کشتی کمک 
شایانی می کند و ایجاد بستر رقابت بین تمامی مدعیان به 
پایان شائبه ها و حرف و حدیث های همیشگی در معرفی 
نفرات منتخب پایان می دهد، اما مهم ترین اصل در اجرایی 

کردن چرخه انتخابی، مدیریت این رقابت ها است.
با  درخور  رفتاری  و  برخورد  در  می تواند  که  مدیریتی 
در  داوطلبانه  شرکت  برای  را  رقابت  حس  کشتی گیران 
رقابت های انتخابی ایجاد کند و سطح مسابقات انتخابی 
را هم بالا ببرد، نه اینکه با برگزاری  رقابت های انتخابی ها، 
آن هم بدون برنامه و سیاست معینی، با شرایط های کاملا 
متفاوت موجب پیدایش حواشی در اردوی تیم ملی شود.

در حالیکه پیش از این از سوی کادرفنی تیم ملی آزاد اعلام 
نشده بود شیوه برگزاری مسابقه انتخابی به چه شکل خواهد 
بود و ملی پوشان دو وزن ۵۷ و ۸۶ کیلوگرم، از دو برد از 
سه مسابقه مشخص خواهد شد و یا اینکه تک کشتی برگزار 
می شود، رضا اطری و حسن یزدانی در دو مبارزه برگزار شده 

صبح دیروز مقابل حریفان به برتری رسیدند.
به این ترتیب رضا اطری موفق به شکست رحمان عموزاد در 
وزن 57 کیلوگرم شد و به نظر می رسد او که سهمیه این 
وزن المپیک را خودش در مسابقات جهانی نورسلطان به 

دست آورده،  ملی پوش المپیک باشد.
در 86 کیلوگرم نیز حسن یزدانی از سد کامران قاسمپور 
گذشت، اینطور که پیداست و مسابقه انتخابی برگزار شده 
برای رقابت های المپیک بود، حسن یزدانی را باید نماینده 

المپیکی ایران قلمداد کرد.
اما مسابقات انتخابی روز گذشته هم نکاتی داشت:

یزدانی  حسن  که  جایی  گرم،  کیلو   ۸۶ وزن  درخصوص 
سهمیه المپیک را خود کسب کرده بود و با آن کارنامه 
درخشان و افتخاراتی که همه از آن با خبر هستند، برای 
سهمیه ای که خود بدست آورده بود، باز با رقابتی تکراری 
مثابل کامران قاسمپور جوان و البته مدعی در این وزن 

رقابت کرد، دیداری که آن طور که مشخص شد، از یک 
طرف، صرفا برای برگزاری رقابت انتخابی بود و از طرف دیگر 
جایی  داشت،  عجیبی  شرایط  مسابقه هم  برگزاری  زمان 
که به دلیل شیوع ویروس کرونا، هنوز تکلیف مسابقات 
المپیک توکیو مشخص نیست، اما فدراسیون کشتی  و 
کادرفنی تیم کشتی آزاد، اصرار به برگزاری هرچه سریع تر 
مسابقه انتخابی وزن ۸۶ کیلوگرم داشتند که باتوجه به 
فاصله زمانی با رقابت های المپیک توکیو، این عجله، بازهم 
ایجاد شائبه کرد و د آخر هم دلیل این کارشان مشخص 

نشد.
اگر حتی مبحث مصدومیت را در نظر نگیریم، جدال حسن 
یزداتی و کامران قاسمپور دیگر چندان چهره مطلوبی ندارد، 
جایی که اگر یزدانی به قاسمپور می باخت، باتوجه به رزومه 
و افتخارات او و سهمیه ای که برای المپیک کسب کرده بود، 
قطعا کادرفنی تیم ملی کشتی آزاد، کار آسانی میان انتخاب 
از بین کامران قاسمپور به عنوان پیروز جدال انتخابی و 

حسن یزدانی، اسطوره کشتی کشور نداشتند.
و اما در احتمال دوم که روز گذشته رنگ واقعیت گرفت، 
شکست دیگر کامران قاسمپور مقابل حسن یزدانی بود، 
جایی که مشخص شد بازهم ماندن قاسمپور پشت نام 
یزدانی و ثبت شدن شکستی دیگر در مقابل یزدانی، می تواند 
آزاد  تیم  ملی کشتی  تبعات چون خاموش شدن ستاره 

کشورمان را هم داشته باشد.
کادرفنی تیم ملی بهتر است یک تصمیم درست در قبال 
کامران قاسمپور بگیرد، کشتی گیری که با وجود جوانی، 
یکی از آماده ترین ملی پوشان حال حاضر است و عناوین 
باارزشی را هم کسب کرده است، کشتی گیری که شاید با 

یک تغییر وزن، تبدیل به یک مدال آور المپیکی هم برای 
کشتی ایران شود، گرچه بالابردن وزن او هم می تواند حرف 
و حدیث هایی داشته باشد، جایی که حضور محمدحسین 
محمدیان در آن وزن می تواند اتفاقات خاصی را رقم بزند که 

اهل کشتی بهتر از آن باخبر هستند.
اما وزن ۵۷ کیلوگرم هم بدون نکته مهم نبود، جایی 
برتری  به  عموزاد جوان  رحمان  برابر  در  اطری  رضا  که 
بدنی هردو  آمادگی  نکته مشمئزکننده عدم  اما  رسید، 
کشتی گیر بود که حتی برای بینندگان معمولی کشتی، 

کاملا محسوس بود.

 کامران همچنان پشت نام حسن، اطری پیروز جدال ناآماده ها؛

حسن یزدانی المپیکی شد، اما...

حرف آخر

محمدرضا ولی زاده

  دبیر سرویس ورزشی 
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